

Administrative Notices



Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs

NUMBER 51

DECEMBER 17, 1990

Administrative Information

COSICS wins award of excellence

Message from the Under-Secretary:

Members of the Department will be proud to know that the Society of Office Automation Professionals (SCOAP) selected the COSICS project for its 1990 Award of Excellence. The award recognizes outstanding office automation projects in the private or public sector, and was presented at a dinner on December 5 in Ottawa. SCOAP noted COSICS' "vital role in tomorrow's Department, its unique characteristics of high level security and global reach, and its effective use of leading edge technology."

I would like to congratulate all those who participated in the early conceptualization of COSICS, and, in particular, the COSICS Project Office team and MID staff for the fine work that is being done. Of course, for most of us, COSICS is still a promise, and we anxiously await its fulfillment.

de Montigny Marchand

United Way / HEALTHPARTNERS Campaign – Results

The United Way / HEALTHPARTNERS campaign in the Department has exceeded its goals. We have contributed \$305 000... The most ever! The Organizing Committee thanks all canvassers and all contributors.

Delivery of pay cheques for the first week of January

As New Year's day falls on a Tuesday this year, salary cheques will be delivered to the divisions on Friday December 28. These cheques are to be released to the employees only on Monday December 31.

Please note that financial institutions will not redeem these cheques until Wednesday January 2, 1991. The exception to this is that employees working in Quebec can cash their cheques on Monday December 31, due to the two-day closure of financial institutions in Quebec, on January 1 and 2.

Direct deposit stubs will be distributed as usual and deposits will be reflected in the employees accounts on Friday January 4.

Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

NUMÉRO 51

LE 17 DÉCEMBRE 1990

Renseignements administratifs

Le COSICS remporte un prix d'excellence

Message du Sous-secrétaire:

Les employés du Ministère seront fiers d'apprendre que la Société des professionnels canadiens de la bureautique a décidé d'attribuer son Prix d'Excellence de 1990 au projet COSICS. Le prix a pour but de souligner les projets de bureautique exceptionnels du secteur privé ou du secteur public. Le prix a été remis à l'occasion d'un dîner le 5 décembre à Ottawa. La Société a souligné «le rôle essentiel du COSICS pour l'avenir du Ministère, la grande sécurité qu'il offre, sa portée mondiale et son utilisation efficace de techniques de pointe».

J'aimerais féliciter tous ceux qui ont participé à la conception initiale du COSICS et, plus particulièrement, l'équipe du Bureau du projet COSICS et le personnel de MID, pour l'excellent travail accompli. Évidemment, pour la plupart d'entre nous, COSICS n'est encore qu'une promesse dont nous attendons avec impatience la réalisation.

de Montigny Marchand

Campagne Centraide / PARTENAIRESANTÉ – Résultats

La campagne Centraide / PARTENAIRESANTÉ au Ministère a dépassé son objectif. Nous avons donné 305 000 \$... C'est un sommet historique! Le comité d'organisation remercie tous ceux qui ont fait la collecte et tous ceux qui ont donné.

Livraison des chèques de paye pour la 1^{re} semaine de janvier

Puisque le jour de l'an tombe un mardi cette année, les chèques de paye seront livrés aux directions dès le vendredi 28 décembre. Ces chèques ne devront être distribués aux employés que le lundi 31 décembre.

Veuillez noter que les institutions financières n'accepteront pas ces chèques avant le mercredi 2 janvier, 1991, sauf pour les employés qui travaillent au Québec. Ceux-ci pourront en effet encaisser leur chèque le lundi 31 décembre, car les institutions financières au Québec seront fermées deux jours, les 1^{er} et 2 janvier.

Les talons de dépôt direct seront distribués comme d'habitude et les montants versés dans le compte des employés le vendredi 4 janvier.

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada

External Affairs and
International Trade Canada

Canada